

Afdelingsbestyrelsesmøde - Afd. 1428

03-03-2025

Til stede til mødet:

- **Bestyrelsen:** Marie, trine, Daniel og Katrine
- **Suppleanter:** -

Dagsorden:

1. Åbning af mødet
2. Valg af referent
3. Valg af ordstyrer
4. Åbent møde de første 30 min - Evt bemærkninger fra beboere?
5. Evt. bemærkninger til foregående referat
6. Info fra varmemesteren
7. Nyt fra selskabet
8. Gennemgang af mail henvendelser / brev i postkasse fra beboere
9. Evt.
 - a. Gennemgang af referat og ændringer fra ekstraordinært afdelingsmøde. Disse sendes til endelig godkendelse i lejerbo.
 - b. Intern kommunikation
 - c. Lena arbejder på information om hvordan haven kan holdes og tips og tricks til indendørs rengøring.
 - d. Konto til beboeraktivitet
 - e. Fratrædelse af bestyrelsesmedlem
 - f. Projekt container på pladsen ved siden af STB2
 - g. Kontakt med drift omkring brugsanvisninger på genvex, emhætte mm
 - h. Rokade i driften.

Beslutningsreferat

1.	Mødet er åbnet
2. + 3.	Katrine er referent og ordstyrer
8.	Vi har ikke kunne få adgang til postkassen desværre, men hører der måske ligger et brev. Dette bliver gennemgået til næste møde.

9.	<p>a) Gennemgået og godkendt fra bestyrelsens side. Sendes nu videre i systemet.</p> <p>b) Mail er oprettet til kasserer, så der er mulighed for opdele henvendelser til bestyrelsen. Spørgsmål omkring kontoer der har med bestyrelsen at gøre (herunder beboeraktiviteter) henvendes til denne mail. OBS dette er IKKE til spørgsmål omkring anden økonomi i afdelingen! Mail: kasserer.stb2@gmail.com</p> <p>c) Lena arbejder på dokumenter om hvordan haven holdes samt tips og tricks til rengøring. Dette er et arbejde der tages med videre.</p> <p>d) Der står stadig penge på beboeraktivitet kontoen i afdelingen. Da der planlægges en "arbejdsdag" i afdelingen, ville nogle af disse penge kunne bruges på forplejning til de deltagende. Mere information kommer.</p> <p>e) Katrine udtræder af bestyrelsen da hun flytter fra STB2.</p> <p>f) Kommunen og Nordea vil gerne bruge pladsen ved siden af STB2 på et fællesområde med containere og fællesarealer. Meningen med det er at det skal være et slags "medborgerhus" for forskellige grupper. Vi skal ikke betale noget, da det er kommunen og Nordeas arbejde. Der lægges op til samarbejde med bestyrelsen omkring hvad det skal være og hvad der skal anlægges. Man er velkommen til at dele tanker og ideer omkring projektet til Lena og henvendelser til bestyrelsen. Containeren står ved Skejby nu og skulle gerne blive flyttet hertil omkring påske. Dog skal vi gøre opmærksomme på at det er meget tidligt i projektet og hverken Lena eller bestyrelsen har det fylde billede af hvad der skal ske.</p> <p>g) Der arbejdes på at finde yderligere informationer omkring genvex systemet og emhætten i lejlighederne, samt materialeinformationer på vægge og gulve. Dette skulle gerne være en hjælp til beboerne ift vedligehold.</p> <p>h) Der er igen sket en rokade i driften, men vi henstiller til at man altid kontakter drift3 for henvendelser til driften.</p> <ul style="list-style-type: none">- Mail: Drift3@ojba.dk- Telefon: 30845583 (kontaktes alle hverdage mellem 8-9)
----	--